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Zglaszam interpelację

w sprawie uchylenia pozwolenia na budowę stacji bazowejtelefonii komórkowej AERo 2

Sp.z.o.o. na terenie działki nr ewid.572/8 położonej w Policach.

Mieszkańcy Osiedla Jasienica stanowczo się przeciwstawiają tej budowie z wielu

Powodów. Najważniejszym z nich jest negatywne oddziaływanie na zdrowie człowieka

(w Promieniu 300 m bardzo szkodliwv wpływ pracującego urządzenia na żywe organizmy ),

a niektóre budynki znajdują się w odległości 10-15m od planowanego miejsca budowy...

A co z dzieĆmi, które będą narażone od najwcześniejszych dni swojego dzieciństwa na

Sławomir Kajkowski

Radny Rady Miejskiej

w policach

21,.L2.20I5r.

różnego rodzaju promieniowanie...? !
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Miejsce budowy jest szczególnie nietrafione m.in. diatego, że w otoczeniu planowanej

inwestycji stoją już nowe domy i kolejne są w budowie, Jeżeli ta baza powstanie, to trzeba

się liczyĆ z tym, że ceny.,działek budowlanych w tym obrębie pójdą mocno w dół i będzie

mniej chętnych osób do zakupu tych ziem ze względu na tą wieżę telekomunikacyjną.

CzY władzom Gminy Police i Starostwa Powiatowego zależy na rozwoju Jasienicy i dobru

jej miesŹkańców czy też na inwestycjach wpływających negatywnie na zdrowie ludzi?

Mieszkańcy nie mówią ,,nie" budowie, lecz wskazują potrzebę znalezienia nowego miejsca

inwestycji, z dala od domów rodzinnych.

Iłń
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Urąd Mieir}iw Policach
Wydział Urbanistyki i Architektury

ul. Bankowa 18

Police, dnia 08.01.2OL6r.

Wydział OR
w/m

Nasz znak: UA.6740.33.2016.AS

W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego Rady Miejskiej Sławomira Kajkowskiego, w
sprawie uchylenia pozwolenia na budowę stacji bazowej telefonii komórkowej AERO 2 Sp. z
o.o. na terenie dz. 57218 położonej w Policach, informuję że zgodnie z art.82 ustawy Prawo
budowlane organem wtaściwym w sprawie pozwoleń na budowę jest Starosta. Jednocześnie
informuję że gmina nie jest właścicielem nieruchomości oznaczonej nr ewid. 57218 położonej
w Policach. Mając na uwadze powyższe Burmistrz może jedynie wystąpić do lnwestora tj. Sp.
Aero 2 z prośbą rozważenie innej lokalizacji stacji bazowej telefonii komórkowej(poza strefą
zabudowy mieszka niowej).

W załączeniu:
- wystąpienie do lnwestora
-odpowiedź na pismo mieszkańców złożone na ręce Burmistrza do Urzędu Miejskiego w

Policach przez mieszkańców Polic Osiedla Jasienica

Otrzymują:

f) łor"r.t
"2. ala

z powazanlem
Anna szostak

Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury

Urząd Miejski w Policach

NACZS}NIK WYDZLAŁU
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/ /l""a Szostak
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Unąd Miejskiw Policach

u!.Stefana Batorego 3

72-010 Police

tel.+48 91 431 l8 30

fax +48 91 431 t8 32

5ekretariat@ug. p0l ice.pl, www.pOli(e.pl



Unąd Miejski w Policach
Wydział Urba nistyki i Architektury

ul. Bankowa 18

Nasz znak: UA.6740.31.2O16.AS

W odpowiedzi na Państwa pismo z dnia Lg.L2.2oL5r.(wptynęło 22.L2.2oL5r.) informuję iżzgodnie z art, 82 ustawY Prawo budowlane or8anem właściwym w sprawie pozwoleń nabudowę jest Starosta. Jednocześnie informuję, że gmina nie jest właścicielem nieruchomości
oznaczonej nr ewid, 572/8 Położonej w Policach. Mając na uwadze powyższe mogę jedynie
wYstąPiĆ do lnwestora tj. SP. z o.o. Aero 2 z prośbą o rozważenie innej tokalizacji stacjibazowej telefonii komórkowej (poza strefą zabudowy mieszkaniowej), ze względu nasPrzeciw lokalizacji stacji bazowej telefonii komórkowej (na dz.572/8 położonej w policach
osiedle Jasienica) licznYch mieszkańców Polic Osiedta Jasienica. Biorąc te okoliczności poduwa8ę, w załączeniu PrzesYłam Państwu moje wystąpienie do lnwestora w powyższej
sprawie.

Police, dnia 08.01. 20t6r.

Mieszkańcy Polic Osiedte Jasienica

z poważaniem
Burmistrz polic

BURMLSTRZ
6|*",f

Władysłan Óioku,



§nąd Miejskiw Politarh
Wydział Ochrony Środowiska

ul, Stefana Batorego 3

Police, dnia 05 stycznia 2ot6r.

Pan
witold król
Przewodniczący
Rady Miejskiej w Policach

Nasz znak:oŚ.ooos. ro. zol5. BS

W nawiązaniu do pisma z dnia 21 grudnia 2O15r. (wpłynęło 23 grudnia 2015r.) -zgtoszenie
interPelacji przez Pana Sławomira Kajkowskiego w sprawie uchylenia pozwolenia na budowę
stacji bazowej telefonii komórkowej AERO2 Sp. z o.o. na terenie dziatki nr ewid. 57218
potożonej w Policach, informuję co następuje.

Wnioskiem z dnia 10 grudnia 2014r. (wpłynęło 15 grudnia 2ot4r.| Arpro pracownia

Projektowa Sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku przy ul. Kartuskiej 278127 reprezentowana przez
Jarosława Łaskiewicz działającego z upoważnienia AERO2 Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie
PrzY ul. Lwowskiej ].9 zwróciła się z wnioskiem o wydanie opinii dotyczącej wymogu
uzYskania/bądŹ nie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia

Polegające8o na budowie stacji bazowej telefonii komórkowej AEROZ nr BT41547 police

Jasienica przy ul. Piastów 24a na działce nr 572/8.

W odpowiedzi wnioskodawca został poinformowany, iż Burmistrz Polic nie wydaje takich
opinii.

lnformuję, Że do dnia dzisiejszego nie wpłynął wniosek o wydanie decyzji o środowiskowych
uwarunkowaniach.

Cała dokumentacja sprawy znajduje się w Wydziale Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego
w Policach' 2 7pr r, ,L * 

^v
w załaczeniu:

Kopia odpowiedzi do wnioskodawcy

Unąd ltiiepkiw Polimch
u|.Stefana Batorego 3

72-010 Ptlice
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fax +48 9'l 43'l 18 32

sekretariat@ug.p0l i(e" pl, www.police.pl
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Nasz znak: 0Ś.62ż0.22.2014.B3

Arpro Pracownia Projektowa Sp. z o.o.
ul. Kartuska 278121
80-125 Gdańsk

Police, 30.12.2014r.

dotyczy: wniosku w sprawie wydania opinii doĘczqcej wymogu uzyskatlia/bqd:ź nie decyzji o środowislłowych
uwarunkowaniach dla ptzeńięwzięcia polegajqcego na budowie stacji bazowej telefonii komórkowej AEORO 2
nr BT4I547 Police Jasienica przy ul, Piastów 24a na działce nr 572/8

W odpowiedzi na pismo z dnia 10 grudnia 20l4r, (wpłynęło 15 grudni a 2Ol4r,) doĘczące wydania opinii

w sprawie wymogu uzyskania/bądź nie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla ww. przedsięwzięcia informuję, że

Burmistrz Polic nie wydaje takich opinii.

NaleĘ nadmienić, iż o tym czy zadanie kwaliftkuje się do przeprolva<lzenia procedury zmierzającej do wydarria

decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach mówi rozporądzenie Rady Ministrów z dnia 9 listopada 20l0r. w sprawie

przedsięwzięć mogqcych znaczqco oddziaływać na środowisko (Dz.U,20l0.2l3.t397 zpóźn. zm.).

Rozporądzenietow§2ust. lpkt7oraz§3ust. lpkt8określa.jakiestacjebazowetelefoniikomórkowej

lvymagają przeprowadzenia procędury zmierzającej do wydania decyzji o środolviskowych uwarunkowaniach.

Natomiast o tym co i w jakiej formie nalery dolączyć do wniosku o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach

mówi ań. 74 ust. 1 i 2 ustarły zdnia3 paździemika2}}8r, o udostępnianiu infornrucji o środowiskll i jego ochronie, udziale

społeczewtwa w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko (Dz.U, z20l3r.,poz, 1235 zpóŹn. lm.).

Raport o oddziaĘwaniu przedsięwzięcia na środowisko powinien być sporządzony zgodnie z ut. 66ust l natomiast

karta informacyjna zgodnie z art. 3 ust. l pkt 5 powyższej ustawy.

Informuję równieĄ że oplata za czynność urzędową związanąz wydaniem decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach

wynosi 205 zł, natomiast za pęłnomocnictwo 17 zł. - zgodnie z załącznikiem do ustawy z dnia 16 listopada 2006r.

o opłacie skarbowej (Dz. U. z2072r., poz. 1282 zpóźn. zm.) - Wykaz przedmiotów opłaty skarbowej, stawki tej opłaty oraz

zwolnień (częśó I ust. 45 oraz część IV).

Opłatę skarbową za wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach oraz za ew€nfualne pełnomocnictwo naleĘ

wnieść zgodnie z art.6 ust. 1 pkt l powyższej ustawy natomiast dowórl zapłaty naleZnej opłaty skarbowej bądŹ

uwierzytelnioną kopię dowodu zapłaty należy zńączyć zgodnie z wt. l0 § 3 ust. 7 rozporądzenia Ministra Finansów z dnia

28 wrzeŚnia 2007r. w sprawie zapłaĘ opłaĘ skarbowej (Dz. U. z2007r. Nr l87. poz. l330).

opłatę nalezy wnieść gotówką w kasie organu podatkowego lub bezgotówkowo na rachunek bankowy GminY Police

w Banku PKO BP S.A. VO Szczecin nr 34 1020 4795 0000 9802 0009 0480,

Informuję również, że od 0l stycznia 2015r. do wplat obowiązuje nowy nr rachunku bankowego na którY naleŻY

wnosić opłaty skarbowe - Bank Pekao §A nr 7l L240 3927 1111 0010 6012 9650
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Police, L3 października 2015 r.

"iArtur Echaust
Radny Rady Miejskiej
w policach

Burmistrz polic

ul. Stefana Batorego 3
72ąta Police

lnterpelacja

Dotyczyl Budowa progów zwalniających na ulicy Robotniczej w Policach

W związku ze wzmożonym ruchem zarówno pieszych, jak i pojazdów zwracam się z uprzejmą
prośbą o montaż co najmniej dwóch progów zwalniających wzdłuż ulicy Robotniczej w
Policach.

Ze względu na usytuowanie dwóch placówek oświatowych, jest to miejsce szczególnie
narażone na kolizje z udziatem pieszych. Nadmierna prędkość i brak rozwagi ze strony
kierowców powoduje częste zagrożenie dla osób korzystających z ustug Przedszkola, jak i

Złobka.

Wydaje się, że rozwiązaniem problemu byłby montaż dwóch progów zwalniających w
newralgicznych miejscach (przed przejściem dla pieszych na wysokości Przedszkola
Publicznego araz w pobliżu Żłobka, bliżej ulicy Piaskowej). Dodatkowym aspektem
poprawiającym bezpieczeństwo wszystkich uczestników ruchu drogowego będzie wyraźne
oznakowanie istniejącego przejścia dla pieszych.

Zeóry dziękuję za pozyĘwne ustosunkowanie się do mojej prośby.

ffiffi



URZĄD MIEJSKI W POLICACH
72-010 POLICE

ul. Stefana Batorego 3

pan witold król
Przewodniczący Rady Miejskiej
w policach

Nasz znak: GKM-00 03 38 .20I5.TK Data: 22.12.2015r.

Dotyczy: interpelacji z dnia 1,3 pńdziernika 20l5r.

Odpowiadając na interpelację Radnego Rady Miejskiej w Policach Pana

Artura Echausta w sprawie montazu dwóch progów spowalniających wzdłutż

ul. Robotniczej w Policach informuję o że ztealizowanie wniosku Radnego

wymaga zatwięrdzenia pĄektu stałej organizacji.

Przedmiotowe zadanie postaramy się nealizować w pierwszym kwartale

2016r.

Do wiadomości:
1. Pan Artur Echaust. Rqdnl Raą Miejskiej w Po,Iicach:
2, W)l dzi ał Or q aniz a cyj no- P r aw n]) w hł :
3. aa.
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Pan
witotd król
Przewodniczący
Rady Miejskiej w Policach

Police, 21 grudnia2015 r.

W odpowiedzi na interpelację z dnia 24 listopada 2015 roku Pana

Andrzeja Rogowskiego Radnego Rady Miejskiej w Policach w sprawie

wykonania i zamontowanla drzwi do boksu śmietnikowego informuję, że

Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej wykonana drałi do boksu

i przekaże klucze najemcom.

OtrzJmuią:

1. Pan Andrzej Rogowski
Radny Rady Miejsklej w Policach

2. Wydział Organizacyjno-Prawny w/m


